

Title	The Saudi Awwal Bank Announces the appointment of the Chair and the Vice Chair of the Board of Directors	يعلن البنك السعودي الأول عن تعيين رئيس مجلس الإدارة ونائب رئيس مجلس الإدارة	العنوان
Announcement Detail	<p>With reference to the Ordinary General Assembly Meeting of Saudi Awwal Bank, convened on Monday 17 Jumada II 1447 corresponding to 08 December 2025, during which the Board of Directors was elected for a new term of three years commencing on 1 January 2026 and ending on 31 December 2028.</p> <p>As the elected Board of Directors decided, during its meeting held on 17 Jumada II 1447 corresponding to 8 December 2025, the selection of the Chair and the Vice-Chair of the Board for the next term, subject to obtaining the Saudi Central Bank (SAMA) No-Objection.</p> <p>As SAMA's No-Objection has been received on 9 Rajab 1447 corresponding to 29 December 2025, the Bank announces the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> 1- To appoint Ms. Lubna Sulaiman Olayan as Board Chairman. 2- To appoint Mr. Suliman Abdulrahman Algwaizas Vice Chairman. 	<p>إشارةً إلى اجتماع الجمعية العامة العادية للبنك السعودي الأول المنعقدة يوم الاثنين 17 جمادى الآخرة 1447ه الموافق 8 ديسمبر 2025م، والذي تم فيه انتخاب مجلس الإدارة الجديد للدورة التي ستبدأ بتاريخ 1 يناير 2026م وتنتهي بتاريخ 31 ديسمبر 2028م، لمدة ثلاث سنوات.</p> <p>قرر مجلس الإدارة المنتخب خلال اجتماعه المنعقد بتاريخ 17 جمادى الآخرة 1447ه الموافق 8 ديسمبر 2025م، اختيار الرئيس ونائب الرئيس لمجلس الإدارة للدورة القادمة، شريطة الحصول على عدم ممانعة البنك المركزي السعودي.</p> <p>وحيث تم استلام عدم ممانعة البنك المركزي السعودي بتاريخ 9 رجب 1447ه الموافق 29 ديسمبر 2025م، لذا يعلن البنك عن الآتي:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. تعيين السيدة / لبنى بنت سليمان العليان رئيساً للمجلس. 2- تعيين السيد / سليمان عبدالرحمن القويزنائياً لرئيس المجلس. 	تفاصيل الإعلان